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https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E9_9B_85_E

6_80_9D_E5_8F_A3_E8_c8_645024.htm 在雅思口语考试中考官

使用的指令语言是比较固定的，一般都是按照下面列的这个

流程来进行的。大家可以在跟朋友对练或模考时使用，增加

练习的仿真度。大家快来操练吧! Good morning. Come in and

take a seat. Can you tell me your full name, please? What shall I call

you? Can I see your identification please? Can you tell me where you

are from? 第一部分 Now in this first part, I’d like to ask you some

questions about yourself. 1. Let’s talk about⋯{来源：考{试大} 2.

I’d like to move on now to talk about ⋯ 3. Let’s move on to the

topic of ⋯ 4. Let’s move on to the topic of ⋯ 第二部分 Now I

’m going to give you a topic, and I’d like you to talk about it for

one to two minutes. Before you talk, you’ll have one minute to

think about what you’re going to say. You can make some notes if

you wish. Do you understand? Here’s some paper and a pencil, for

making notes, and here’s your topic. ...... All right? Remember you

have one to two minutes for this, so don’t worry if I stop you. I’ll

tell you when the time is up. Can you start speaking now, please? ......

第三部分 We’ve been talking about ⋯⋯ and I’d like to discuss

one or two more general questions related to this. 以上者三个部分

就是考官经常会使用的一些套话，雅思老师建议考生在考前

可以先把考官常使用的套话分析清楚，这样在考试中心中也

会有数，就不会慌乱了。 为方便大家能及时准确的查看2011

年雅思考试相关信息，建议各位考生收藏#333333>百考试题



雅思考试频道点击收藏，我们会第一时间发布相关信息。 雅

思报名流程：#0000ff>报名前的准备→#0000ff>注册NEEA用户

→#0000ff>预付考试费→#0000ff>选择考位→#0000ff>填写报名

表并确认付费→#0000ff>转考→#0000ff>查看个人考试信息 打

印确认信→#0000ff>退考→#0000ff>友情提示 100Test 下载频道

开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


